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                                                     May 24-26, 2020   Shanghai, China

SNEC 14th (2020) International Photovoltaic Power Generation and 

Smart Energy Conference
Speaker Form
感谢您对SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE的支持！请将填写完的演讲嘉宾表格电子版（中英文，将被收录大会资料中）于2020年1月5日前发送至SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE组委会秘书处。
为确保会议现场秩序，所有演讲嘉宾请于2020年5月10日前提交现场演讲文稿（幻灯片数量在15页以内），组委会不接受任何以保密为借口的延迟或推脱，因为所有的演讲内容应为可公开信息。此后演讲文稿若有修改，演讲嘉宾需携带该文稿至现场注册处更新。SNEC大会组委会在此郑重承诺，我们不会在任何情况下以任何方式在会议之前公开任何提交上来的材料。
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Name
	朱宏伟
Zhu Hongwei
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	职务

Position
	教授
Professor
	

	公司

Company
	清华大学
Tsinghua University
	

	现场联系电话

Mobile for On –site Contact
	18601182155

	E-mail
	hongweizhu@tsinghua.edu.cn

	个人简介

Personal Brief Introduction
	清华大学材料学院教授，副院长。从事低维材料多维多尺度可控制备，及纳米技术在能源/传感/环境领域的应用基础研究。曾获国家自然科学二等奖和教育部自然科学一、二等奖。发表论文200余篇，受邀撰写书章10余篇，出版《Graphene》、《石墨烯》、《碳纳米管》学术著作3部。

Professor and Vice Dean of School of Materials Science and Engineering, Tsinghua University. Research interests involve macrostructure assembly and engineering of low dimensional materials for energy/sensing/environmental applications. Authored 3 books and 10+ invited book chapters, and published 200+ papers in refereed international journals.

	请“(”您的议题范畴
	( 创新光伏概念

( 太阳能电池与辅料
( 薄膜
( 钙钛矿
( 光伏制造技术
( 市场发展趋势与障碍

( 石墨烯
	( 光伏系统平衡部件
( 分布式光伏发电与光电建筑一体化
( 漂浮太阳能系统
( 光伏电站智能运维及并网

( “互联网+”智慧能源

( 储能技术与应用
( 其他：(请详述：         )

	演讲题目

Speech Title
	石墨烯与二维材料的“太阳能+氢能”应用
Innovation and “Photovoltaic + Hydrogen” Applications of Graphene and Two Dimensional Materials


	摘要/演讲概要

Abstract/Brief Introduction of the Speech
	石墨烯与二维材料在能源、环境、信息等领域已取得了重大突破。本报告主要讨论以石墨烯为代表的二维材料在太阳能和氢能应用的关键作用及其在未来清洁能源产业中的潜在应用。
In recent years, the advances and breakthroughs of graphene and two dimensional (2D) materials have been witnessed in both basic sciences and applications in energy, environmental, information technology areas. This presentation will discuss the key roles of graphene and related 2D materials in “photovoltaic + hydrogen” applications and their potential uses in future clean energy industry.
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